
Protokół nr III/2024 

z posiedzenia III Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytego w dniu 17 października 2024 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

17 października 2024 roku, o godzinie 16:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno 

rozpoczęła się III Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław 

Piechowiak otworzył III Sesję Rady Gminy Wapno oraz przywitał przybyłych na posiedzenie 

radnych i zaproszone osoby.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja wyniosła 93,33%. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski  

Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka 

Zaproszeni goście oraz sołtysi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum, Rada Gminy jest władna 

do podejmowania prawomocnych decyzji (nieobecny radny: Grzegorz Przeworek).  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady informuje o zmianach w porządku obrad poprzez dodanie następujących 

punktów: 

- Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym, 

- Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatków 

 od nieruchomości, 

- Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty targowej. 

 

Przewodniczący Rady informuje o zmianach w porządku obrad poprzez usunięcie następujących 

punktów: 

- Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi 

Wągrowieckiemu pomocy finansowej, 

-  Przyjęcie stawek  podatków i opłat lokalnych, podatku rolnego i leśnego, 

- Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, tj. dodatek 

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy 

klasy oraz za warunki pracy, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 



 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania 

nagród ze specjalnego funduszu nagród nauczycielom zatrudnionym w szkole i przedszkolu, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Wapno. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3. Uwagi do protokołu z II Sesji Rady Gminy Wapno. 

4. Przedstawienie przez Wójta informacji o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki 

oświatowe za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów. 

5. Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży oraz przebiegu gminnego 

festynu rodzinnego. 

6. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

7. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

8. Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

9. Informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych 

i prawnych (stan ściągalności podatków i opłat). 

10. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatków 

 od nieruchomości. 

11. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty targowej. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych 

złożonych za 2023 rok. 

13. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół prowadzonych przez Gminę 

Wapno oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

14. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wapno na lata 2024-2033. 

15. Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu 

na 2024 rok. 

16. Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 



 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie sesji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zaproponowanego porządku obrad.  

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za porządkiem obrad głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Protokół z imiennego głosowania nad zmienionym porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dotychczas nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące protokołu 

z II Sesji Rady Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady: Czy mają Państwo teraz jakieś uwagi? 

Radni nie mieli uwag. 

Protokół z II Sesji Rady Gminy Wapno został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

O przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki oświatowe 

za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów została poproszona Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie Pani Anna Wagner. Informacja stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu w imieniu Dyrektor Przedszkola Publicznego „Solna 

Kraina” w Wapnie Pani Katarzyny Jurczyk-Białeckiej Podinspektor Oliwię Powałowską 

w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki oświatowe 

za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o zabranie głosu. 

Wójt Gminy: Jako organ prowadzący nie mam uwag odnośnie dydaktyki. Chciałbym złożyć 

podziękowania dyrektorom placówek oświatowych za wykonaną pracę w obu jednostkach. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Dyrektor Szkoły Podstawowej  

im. A. Mickiewicza w Wapnie Panią Annę Wagner w sprawie przedstawienia informacji na temat 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

O przedstawienie informacji na temat przebiegu gminnego festynu rodzinnego w 2024 r. został 

poproszony Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski. 

Przewodniczący Rady: poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 6.  

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy 

Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

 i o wolontariacie na 2025 rok  przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Marika Kosmowska.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Paragraf 11 pkt 1a Dotyczy niesienia pomocy terminalnie chorym. 

Co to oznacza? 

Sekretarz Gminy: W ramach tego punktu dofinansujemy hospicjum w Wągrowcu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących się głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi 



 

oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok .  

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.  

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym przedstawiła Młodsza Referent Natalia Moskal.   

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

1 głos wstrzymujący. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8.  

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pan Sławomir Wlizło.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9.  

Informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych i prawnych 

przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radny L. Baczyński: Jak wygląda cała procedura? 



 

Skarbnik Gminy: W pierwszej kolejności są wysyłane wezwania do podatników, później wystawiany 

jest pozew egzekucyjny, jeżeli nadal to nie działa, jest możliwość zabezpieczenia tej należności 

hipoteką. Należności ulegają przedawnieniu w okresie 3 lat.  

Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatków od nieruchomości  

przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

ustalenia stawek podatków od nieruchomości. 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty targowej przedstawiła Skarbnik Gminy Pani 

Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

opłaty targowej. 



 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12.  

Przewodniczący Rady przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy 

Wapno. 

Przewodniczący Rady: Radni zobowiązani są do składania oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącemu Rady Gminy w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania. Kolejne 

oświadczenia składają, co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego oraz dwa miesiące przed upływem kadencji. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym jeden egzemplarz każdego oświadczenia majątkowego przekazano urzędowi skarbowemu 

właściwemu ze względu na miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie. Wszystkie 

oświadczenia opublikowano w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Wapno. 

Oświadczenie majątkowe Przewodniczącego Rady Gminy zostało przesłane Wojewodzie 

Wielkopolskiemu. W związku z uchybieniami i nieprawidłowościami w złożonych oświadczeniach 

majątkowych skierowano do radnych pisma wzywające do korekty tychże nieprawidłowości. 

Z uwagi na charakter uchybień formalnych i nieprawidłowości w oświadczeniach nie zaszła 

konieczność zastosowania art. 24h ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym.    

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań.  

Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

O zabranie głosu na temat oświadczeń majątkowych za 2023 r. został poproszony Wójta Gminy 

Wapno Maciej Kędzierski. 

Wójt Gminy: Zgodnie z ustawą oświadczenia majątkowe zostały złożone do właściwego Urzędu 

Skarbowego przez wszystkie osoby, które w moim imieniu wydają decyzje. Urząd Skarbowy 

nie zwrócił uwagi na większe, bądź mniejsze uchybienia, w związku z czym należy uznać, 

że oświadczenia zostały przygotowane w należyty sposób i wykazują faktyczny  oraz fizyczny stan. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań.  

Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 13.  

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 

w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół prowadzonych przez Gminę Wapno 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania przedstawiła Podinspektor Oliwia Powałowska. 



 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół 

prowadzonych przez Gminę Wapno oraz warunków i sposobu ich przyznawania 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14.  

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wapno na lata 2024-2033 przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2024-203. 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu 

na 2024 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  



 

Radny A. Szymanik: Inwestycja muru oporowego w Srebrnej Górze nie będzie zrealizowana? 

Wójt Gminy: Właścicielami tego typu zabytków są parafie i to do nich należy tenże majątek.  

Rolą samorządu było przekazanie środków. Samorząd nie podpisywał umowy z oferentem 

czy wykonawcą, bezpośrednio robił to przedstawiciel parafii. Szczegółowe pytania należałoby zadać 

Proboszczowi Srebrnej Góry. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych, nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących się głosów nie było.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła Uchwałę Rady Gminy Wapno w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 rok. 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 

Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji, 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach przedstawił Wójt Gminy Wapno.  

Wójt Gminy: Szanowni Państwo, na ostatniej sesji podjęto 10 uchwał. 2 z tych uchwał zostały 

zakwestionowane przez organy nadzorcze. Myślę, że po wprowadzeniu odpowiednich korekt będą 

usankcjonowane w procesie prawnym. Podjętych zarządzeń było 31. Jeśli chodzi o działalność 

między sesjami wymienię te najważniejsze. Jest kilka inwestycji, które jeszcze są w toku, pomimo 

skończonych inwestycji na terenie hydroforni i oczyszczalni ścieków. Stan faktyczny Centrum 

Kultury Wiejskiej w Srebrnej Górze odpowiada harmonogramowi prac, które mieliśmy do tego czasu 

uzyskać. Jeśli chodzi o budynek na ul. Solnej 30, tam było trochę problemów. Termin ukończenia 

prac przypada w październiku. Myślę, że uda się to wykonać, z uwzględnieniem wszystkich uwag 

mieszkańców. W Szkole Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie trwały i nadal trwają prace 

remontowe, które prawdopodobnie zakończą się na wiosnę przyszłego roku. Trwają trudności 

z inwestycją na ul. Nowej w Stołężynie, prace mają się zakończyć jeszcze w październiku. 

Jeśli inwestycja nie spełni wymagań zawartych w projekcie, nie będzie możliwy odbiór, tak długo 

będziemy wzywać wykonawcę, aż odbiór w takim stanie, jakim pożądamy będzie uzyskany. W tym 

miejscu chciałbym powiedzieć Państwu Sołtysom, że opóźnienia związane z funduszem sołeckim, 

były z przyczyn finansowych. Sytuacja się wyklarowała i myślę, że do końca roku uda się te zadania 

zrealizować. W przypadku budowy biblioteki mieliśmy chwilowe opóźnienie, ale prowadzimy 

rozmowy z wykonawcą, który zapewnia, że prace w najbliższym czasie nabiorą rozpędu. Dziękuję 



 

bardzo za zaproszenie na rozpoczęcie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. A. Mickiewicza 

w Wapnie oraz za zaroszenie na uroczystość Dnia Edukacji Narodowej. Brałem również udział 

w Narodowym Czytaniu, na ręce Pani Dyrektor Biblioteki składam gratulacje. Z okazji wczorajszego 

Dnia Seniora dziękuję za zaproszenie emerytom i rencistom z Koła Seniora. W związku 

z prowadzoną zbiórką na rzecz powodzian w Szkole Podstawowej i Przedszkolu Publicznym 

chciałbym podziękować wszystkim osobom zaangażowanym.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie mieli pytań. 

Informacje stanowią załączniki nr 26, 27, 28 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17.  

Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady : Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radny T. Hemmerling: Panie Wójcie mam pytanie dotyczące 2 zarządzeń, które Pan wydał. Pierwsze 

zarządzenie było z 5 czerwca 2024 r. w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej. W tym zarządzeniu 

wytypował Pan jako przedstawiciela organu prowadzącego Pana Wojciecha Rochowiaka. Następnie 

10 czerwca 20204 r. wydał Pan kolejne zarządzenie zmieniające przedstawiciela organu 

prowadzącego na Pana Radosława Piechowiaka. Czy zgodnie z art. 63 ust. 14a ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. prawo oświatowe, w świetle tego przepisu przedstawiciela do tej komisji powinna 

wytypować Rada Gminy w formie uchwały? 

Wójt Gminy: Posługiwałem się opinią, którą posiadałem. Okazało się też, że przedstawiciele naszych 

związków zawodowych muszą zasiadać w tej komisji. Natomiast znak zapytania polegał na tym, że 

powinni to być przedstawiciele związków zawodowych,  którzy działają na terenie danej szkoły, ale 

nie z tej szkoły. Być może pojawiły się błędy formalne, ale uważam, że Pani Dyrektor jest 

dyrektorem szkoły w tej chwili. 

Radny S. Wlizło: Mam prośbę o podcięcie gałęzi sosen na parkingu przy aptece w Wapnie. 

Radny T. Hemmerling: Panie Wójcie znalazłem informację, że jest Pan na liście kandydatów 

spełniających wymagania formalne na stanowisko Prezesa Zarządu ZGKiM w Kcyni. W świetle 

prawa nie może Pan pełnić dwóch funkcji. Mógłby Pan nam to wyjaśnić? 

Wójt Gminy: Każdy ma prawo składać oferty w różnych konkursach, dlatego ja też to uczyniłem. 

Na ten moment nie ma żadnego komunikatu dotyczącego rozstrzygnięcia konkursu. W momencie 

rozstrzygnięcia konkursu bez względu na to, jaki będzie wynik, na ręce Przewodniczącego Rady 

i Państwa Radnych złożę taką informację. 

Radny T. Hemmerling: Czyli w przypadku wygrania konkursu nie mógłby Pan pełnić funkcji Wójta 

tak? 



 

Wójt Gminy: Tak. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek od Pana Z. B. z zapytaniem o wykup 

przestrzeni biurowej, będącej własnością Gminy. Ten wniosek został skierowany do wyjaśnienia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

Kolejny wniosek wpłynął od Prezesa Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Wapnie z wezwaniem 

do zapłaty za zużyte ciepło przez OSP Wapno. W odpowiedzi na wniosek Rada Gminy, 

w porozumieniu z Wójtem uzgodniła, że na uregulowanie zobowiązań OSP Wapno zostaną 

zabezpieczone środki finansowe. Wniosek stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła również propozycja, aby podjąć uchwałę 

w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej oraz do Kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo 

Ochrony Środowiska oraz Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie 

warunków, jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę miejscową. Nad tą 

sprawą Rada Gminy będzie jeszcze się pochylać. Pismo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 

protokołu. 

 

Radny A. Szymanik: Skąd znajdą się środki na spłacenie zobowiązania OSP Wapno? 

Skarbnik Gminy: Na komisji we wrześniu przedstawiłam możliwość dokonania spłaty tego 

zobowiązania. Przesunięcie środków na to zobowiązanie zostało dokonane w tej uchwale, którą dziś 

Państwo podjęli. 

Dyrektor Szkoły: Chciałabym podziękować wszystkim, którzy brali udział w zbiórce na rzecz 

powodzian za ogromny dar serca, ponieważ odzew na nasza prośbę był ogromny. Zapraszam do 

udziału w kolejnym finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, który odbędzie się 26 stycznia 

2025 r., a także do kolejnej edycji Biegu Trzech Króli, która odbędzie się 6 stycznia 2025 r. 

Radny W. Rochowiak: W internecie znalazłem informacje na temat budynku po dawnej dyskotece 

VIVA. Czy Pan Wójt ma informacje na temat zmiany właściciela tego budynku, ewentualnych 

planach, ponieważ jest on usytuowany w centrum miejscowości, powstanie kolejnej dyskoteki może 

stwarzać hałas dokuczający mieszkańcom. Czy coś Pan wie na ten temat? 

Wójt Gminy: Sądząc po nakazie podatku, właściciel się nie zmienił. Nie mam pojęcia, czy właściciel 

ma jakieś plany, co do tego budynku. Moim zdaniem ten budynek, w tym stanie technicznym jest do 

rozbiórki. 

Przewodniczący Rady: Jeśli ten budynek jest w złym stanie technicznym, nie grozi nam katastrofa 

budowlana? Można temu jakoś zapobiec na tym etapie? 



 

Wójt Gminy: Nadzór budowlany nakłada na właściciela nieruchomości obowiązek rozbiórki. Gmina 

może skontaktować się z nadzorem, aby nałożyć na właściciela obowiązek zabezpieczenia obiektu. 

 

Ad. 18. 

Wobec zrealizowania porządku obrad III Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady dokonał 

jej zamknięcia.  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 16:00.  

Zakończenie sesji o godz. 17:30. 

              

Protokołowała: 

Oliwia Powałowska 
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/-/ Radosław Piechowiak 

 


